
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/6764.

Benyújtás dátuma: 2019-07-07 19:35

Parlex azonosító: 1BR3AJ040001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy alakulhatott ki ilyen helyzet a veszprémi 
kórházban?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Július elsejétől már nem vizsgálja a kórházak baktériumtenyészeteit a Veszprém megyei 
kormányhivatal laborja. Ott ugyanis többen felmondtak, emiatt pedig nem maradt kapacitása a a 
kórházakra. A labor működik továbbra is, de csak a szakrendelőktől vállalnak feladatot, a kórházak 
mintáit már nem vizsgálják. Erről a megyei kormányhivatal levélben is értesítette az érintett 
kórházakat.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék a következő kérdéseimre válaszolni:

1. Hogy alakulhatott ki ilyen helyzet egy megyei kórházban Magyarországon?

2.Mely szolgáltatóval szerződött a kórház, hogy elvégezzék a szükséges laborvizsgálatokat?

3.A jövőben hol és milyen kapacitásokkal végzik el a vizsgálatokat?

4.Mennyivel kerül majd így többe a szolgáltatás?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2019. július 7.


